
Saksprotokoll i Trafikkfaglig råd - 25.02.2020  
 
 
Behandling: 
 
Trafikkfaglig råd er svært positive og imponerte over folkets engasjement til 
trafikksikkerhetsplanen da det har kommet inn 30 innspill, som til sammen inneholder opp imot 
100 punkter med tiltak. 
 
Forslag til endringer: 

 Under kapittel 4. Kommunens rolle og ansvar – Fagfornyelsen – læreplanene: 
o Legger til et punkt: 1. – 10. årstrinn (kroppsøving): vurdere risiko og trygghet ved 

ulike uteaktiviteter, forstå og gjennomføre sporløs og trygg ferdsel  
 Legger til to punkter som har kommet som innspill til trafikksikkerhetsplanen etter 

høringsfristen gikk ut i Kapitel 8 Handlingsdel – 8.1 Fysiske tiltak: 
o Gatebelysning langs Leirdalsveien (benyttes som skolevei) – Kv1415 hp1 m0 – 

m1686. Foreslås satt inn på listen over tiltak på kommunale veier under punkt 
om g/s-vei langs Myrgårdsveien (altså blir dette stående som nytt punkt nummer 
19). 

o Anlegge en liten parkeringsplass (plass til 3-4 biler) nord for pv1895 
Trondstadhåggåveien i krysset mot fv6236 Myraveien. Dette legges inn som 
forslag i listen over diverse tiltak langs fylkesveier. 

 Innspill: rette opp avkjøringen mellom Nordheimsenteret og ny vei ved Rema slik at det 
blir et vinkelrett krysningspunkt. Dvs. flytte avkjørselen til Nordheimsenteret lengre mot 
nord. Se dette i sammenheng med sentrumsplanen og fotgjengerfelt over Hertug skules 
vei. – Settes opp som nytt tiltak under diverse tiltak langs fylkesveier. 

 Innspill 5 til TS-plan om gang- og sykkelvei til Sørvika. Kommunedirektørens forslag til 
vedtak var å etablere gang- og sykkelvei fra Hybo til Fagerdalen. Dette punktet deles 
opp i to, slik at det i et punkt foreslås g/s-vei fra Hybo til Sørvika, og deretter i et nytt 
punkt g/s-vei fra Sørvika til Fagerdalen. Sistnevnte punkt fra Sørvika til Fagerdalen 
settes inn under punktet som omhandler strekningen Hybo-Sørvika. 

 Ang. innspill 12: fotobokser over strekning. Trafikkfaglig råd understreker at den 
strekningen hvor det er mest nødvendig med fotoboks er fv715 Rørvikveien mellom 
Rørvik ferjeleie og Vanvikan. Dette må prioriteres høyere enn fotobokser andre steder i 
kommunen pga. antall ulykker og høy trafikkmengde langs denne strekningen. 

 Innspill 14: forslag om midtdeler fra Krinsvatnet til Rørvik ferjeleie. TFR foreslår 
alternativt å etablere rumlefelt heller enn midtdeler på det meste av strekningen. 

 Punkt 5 under tiltak langs kommunale veier: tiltak ved Stadsbygd skole. Her foreslås det 
å sperre avkjørselen til Teglverksveien (veireferanse fv6390 hp1 m4560 / sør for 
samfunnshuset/ved fotballbanen) pga. at det er et veldig farlig krysningspunkt for gang- 
og sykkelveitrafikken som kommer ned bakken enten fra sentrum eller fra skolen. 
Alternativt forslag er at trafikken skal kjøre til samfunnshuset og hallen via avkjørsel 
nord for samfunnshuset (veireferanse: fv6390 hp1 m4408), og deretter kjøre ned 
mellom samfunnshuset og hallen for å parkere.  

 Foreslår å spille inn til fylkeskommunens utbygging av Sund/Bradden: ønskelig at de 
prøver å begrense tungtransporten forbi Skogly barnehage under utbygging så langt 
dette er mulig. 

 Foreslår å sette inn nytt tiltak under diverse tiltak langs fylkesveier: Utbedre fv6374 
Rotåsveien. Bedre siktlinjer, ta ned terreng og rette opp veien på flere punkter hvor det 
er uoversiktlig, skjevt og trangt. Særlig trangt/vanskelig for busser ved nytt autovern ved 
Svartelva og kurvaturproblemer ved Kvitlia. 



Trafikkfaglig råd anbefaler arealutvalget å godkjenne kommunedirektørens forslag til vedtak 
inkludert de foreslåtte endringene. 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-15 vedtar Indre Fosen kommune fremlagt 
kommunedelplan trafikksikkerhet 2020-2032 med foreslåtte endringer, id. 
50542019009. 

2. Det foreligger ingen alternative utkast til planen. 
3. Det tas sikte på å oppheve begge de to gjeldende kommunedelplanene for 

trafikksikkerhet fra Rissa kommune og Leksvik kommune. 
4. Etter kommunestyrets vedtak kunngjøres planen i samsvar med plan- og 

bygningslovens bestemmelser. 
 
Forslag til endringer: 

 Under kapittel 4. Kommunens rolle og ansvar – Fagfornyelsen – læreplanene: 
o Legger til et punkt: 1. – 10. årstrinn (kroppsøving): vurdere risiko og trygghet ved 

ulike uteaktiviteter, forstå og gjennomføre sporløs og trygg ferdsel  
 Legger til to punkter som har kommet som innspill til trafikksikkerhetsplanen etter 

høringsfristen gikk ut i Kapitel 8 Handlingsdel – 8.1 Fysiske tiltak: 
o Gatebelysning langs Leirdalsveien (benyttes som skolevei) – Kv1415 hp1 m0 – 

m1686. Foreslås satt inn på listen over tiltak på kommunale veier under punkt 
om g/s-vei langs Myrgårdsveien (altså blir dette stående som nytt punkt nummer 
19). 

o Anlegge en liten parkeringsplass (plass til 3-4 biler) nord for pv1895 
Trondstadhåggåveien i krysset mot fv6236 Myraveien. Dette legges inn som 
forslag i listen over diverse tiltak langs fylkesveier. 

 Innspill: rette opp avkjøringen mellom Nordheimsenteret og ny vei ved Rema slik at det 
blir et vinkelrett krysningspunkt. Dvs. flytte avkjørselen til Nordheimsenteret lengre mot 
nord. Se dette i sammenheng med sentrumsplanen og fotgjengerfelt over Hertug skules 
vei. – Settes opp som nytt tiltak under diverse tiltak langs fylkesveier. 

 Innspill 5 til TS-plan om gang- og sykkelvei til Sørvika. Kommunedirektørens forslag til 
vedtak var å etablere gang- og sykkelvei fra Hybo til Fagerdalen. Dette punktet deles 
opp i to, slik at det i et punkt foreslås g/s-vei fra Hybo til Sørvika, og deretter i et nytt 
punkt g/s-vei fra Sørvika til Fagerdalen. Sistnevnte punkt fra Sørvika til Fagerdalen 
settes inn under punktet som omhandler strekningen Hybo-Sørvika. 

 Ang. innspill 12: fotobokser over strekning. Trafikkfaglig råd understreker at den 
strekningen hvor det er mest nødvendig med fotoboks er fv715 Rørvikveien mellom 
Rørvik ferjeleie og Vanvikan. Dette må prioriteres høyere enn fotobokser andre steder i 
kommunen pga. antall ulykker og høy trafikkmengde langs denne strekningen. 

 Innspill 14: forslag om midtdeler fra Krinsvatnet til Rørvik ferjeleie. TFR foreslår 
alternativt å etablere rumlefelt heller enn midtdeler på det meste av strekningen. 

 Punkt 5 under tiltak langs kommunale veier: tiltak ved Stadsbygd skole. Her foreslås det 
å sperre avkjørselen til Teglverksveien (veireferanse fv6390 hp1 m4560 / sør for 
samfunnshuset/ved fotballbanen) pga. at det er et veldig farlig krysningspunkt for gang- 
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 Foreslår å spille inn til fylkeskommunens utbygging av Sund/Bradden: ønskelig at de 
prøver å begrense tungtransporten forbi Skogly barnehage under utbygging så langt 
dette er mulig. 

 Foreslår å sette inn nytt tiltak under diverse tiltak langs fylkesveier: Utbedre fv6374 
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er uoversiktlig, skjevt og trangt. Særlig trangt/vanskelig for busser ved nytt autovern ved 
Svartelva og kurvaturproblemer ved Kvitlia. 

 
 


